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Porada 26. 8. 2022 
zápis 

 
 

- Máme novou kolegyni TO – naši absolventku Adélu Továrkovou 
- Máme novou kolegyni Barboru Rusínskou – povede pěvecký sbor. 
- Udělám všechno pro to, aby u nás začal učit Martin Kachlík žestě. Nabídl se. 

o Udělám všechno pro to, abych ho přijal, protože jestli má naše škola nějakou slabinu, je to 
absence výuky sboru a žesťů. 

o V nejhorším bychom ho přijali až od dalšího školního roku. 
- Byla rozdána organizace školního roku. 
- Připomínám, že prázdniny mají děti, nikoli učitelé! Pokud si něco domlouváte na prázdniny, nejdřív se 

mě zeptejte, jestli něco neplánuji – mohl bych vás nepustit. 
- Boženka Grebenarová nás zbavila chráničů radiátorů, byly už nebezpečné a hlavně zadržovaly teplo, 

kterým máme šetřit. 
- Předpokládám, že covid nám dá pokoj, ale co nám pokoj nedá, je válka a inflace. 

- Školné – budeme zdražovat  
o Je to balanc mezi ekonomickou realitou a tím, co vydrží rodiče. Snad to bude stačit – i když 

jisté to není.  
o Zdražujeme všechno o 60,- na měsíc. 

Výše školného v základní umělecké škole Rýmařov 

Hudební obor – individuální výuka 1800,- Kč za pololetí (3600,- Kč za rok) 

Hudební obor – skupinová výuka 1600,- Kč za pololetí (3200,- Kč za rok) 

Hudební obor – přípravná hudební výchova 1550,- Kč za pololetí (3100,- Kč za rok) 

Pěvecký sbor 800,- Kč za pololetí (1600,- Kč za rok) 

Výtvarný obor 1550,- Kč za pololetí (3100,- Kč za rok) 

Literárně dramatický obor 
 

1050,- Kč za pololetí (2100,- Kč za rok) 

Taneční obor 
 

1300,- Kč za pololetí (2600,- Kč za rok) 

- půjčovné za nástroj – změna: 
o Všechny nástroje pořízené do 31. 12. 2016 a nástroje pořízené od 1. 1. 2017 s pořizovací 

cenou do 9.999,- Kč ... 
 do 4.999,- … 400,- ročně (200,- pololetně) 
 od 4.999,- do 9.999,- … 800,- ročně (400,- pololetně) 
 nad 10.000,- … 2000,- ročně (1000,- pololetně) 

o nástroje pořízené od 1. 1. 2017 a s pořizovací cenou nad 10.000,- 
 1% z pořizovací ceny 

- Připomínám 
o Školné vybíráme zásadně na pololetí nebo na rok. 
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o Zcela výjimečně lze platit i měsíčně, takový rodič ale musí přijít do kanceláře a podepsat 
smlouvu a splátkový kalendář 

- Bulletin 
o Barevný bulletin je určený novým dětem. 
o Ostatní mají přehled školného. 
o Obojí nachystá Máša Šormová, vy si to vyzvedněte. 

- Pište dětem variabilní symbol, ať ho rodiče znají. 
- Peníze 

o Ta inflace je opravdu krutá. 
o Nejhorší bude tento kalendářní rok, protože jsme od ledna do srpna vybírali předchozí školné 

a vyšší školné zavádíme až od září. Inflace ale na nás nečeká a už běží. 
o Opakování nutnosti šetřit 
o Kdo se nezúčastní šablon, má smůlu, nic si nekoupí, žádný cesťák, žádné noty ... 

o Topení hlavně na Divadelní.  
o Dopis pana Kotyzy byl dost zoufalý, MSK si dost neví rady – ani se tomu nedivím. 

 Vážení, 
 
mimořádně složitou situaci na energetickém trhu, kdy se ceny elektrické energie aktuálně 
pohybují v řádu deseti násobku ceny vysoutěžené pro tento rok a plyn se v současné době na 
burze neobchoduje vůbec, dlouhodobě řešíme společně s Moravskoslezským energetickým 
centrem, příspěvkovou organizací kraje a konzultujeme ji také s burzovním dohodcem. 
 
Prioritou kraje je v co nejbližším možném termínu zabezpečit nákup elektrické energie pro 
korporaci na Českomoravské komoditní burze Kladno pro rok 2023. Velice závažnou situaci na 
trhu se zemním plynem řešíme intenzivně rovněž na centrální úrovni. 
 
Markantní nárůst cen energií bude znamenat obrovské zatížení rozpočtu Moravskoslezského 
kraje v příštích letech. V tomto náročném období musíme společně hledat další možnosti pro 
úsporná opatření, přestože náš systém energetického managementu je v současné době 
nastaven, potvrzen certifikátem ISO 50001:2019 a dlouhodobě naplňován na vysoké úrovni.  
 
Dovoluji si připomenout, že máme naše korporátní Energetické desatero, a apelovat, aby pro 
Vás bylo nejen každodenním průvodcem, ale abyste sami hledali jakoukoliv cestu k dalším 
možným úsporám. Každá, i zdánlivě malá, energetická úspora je v našem korporátním celku 
velmi důležitá. 
 
Budu se osobně účastnit připravovaných porad s řediteli příspěvkových organizací a 
diskutovat s Vámi o všech možných dalších návrzích v oblasti energetických úspor dle specifik 
jednotlivých odvětví. Jsem přesvědčen, že společně můžeme snadněji zvládnout tuto 
bezprecedentní situaci.  
 
 
Ing. Tomáš Kotyza, MBA 
ředitel krajského úřadu  

- Výjezdní zasedání v říjnu 
o Chtěl jsem to platit ze šablon, ale protože se šablony zdržely, necháme si to třeba na jarní 

prázdniny. Výjezdní zasedání ruším. 
- Máme tu ale bezva šanci zúčastnit se školení o formativním hodnocení v ZUŠ Bruntál. 

o Školit bude zástupce ředitele ze ZŠ Londýnská Václav Nádvorník. 
o Chce, aby tam byl jenom ten, kdo o to bude mít zájem. 
o Termín – v sobotu 22. 10. 2022 nevím ještě přesný čas – asi od 10. 
o Až se termín přiblíží, zeptám se, kdo bude chtít – účast je doporučená (školení bude bezva), 
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ale dobrovolná. 
- Převod budov do majetku MSK 

o Přes prázdniny se to vůbec nepohnulo. 
o Já ale s rekonstrukcí počítám dost brzo. Pokud se to splní, čeká mě velmi náročný čas – celé to 

zkoordinovat, naplánovat, zvládnout smlouvy, projektovou dokumentaci, stěhování na naše 
dočasné působiště, navíc se budu muset pustit do dalšího projektu na získání vnitřního 
vybavení … 

- Nebude ZUŠKABAND (není to už v mých silách), ale bude sbor. 
o Důvody mám nejméně 4: 

 Kapela jako byl ZUŠKABAND mají vést učitelé, nikoli ředitel. To, že jsme to takové roky 
s Lenkou Janouškovou, Jarkou Brulíkovou a Martinou Mácovou vedli, bylo jenom proto, 
že nás to nezřízeně bavilo. 

 ZUŠKABAND jsme zakládali před 13 lety proto, že ve škole nic nebylo. Už v roce 2000, 
kdy jsem do školy nastupoval, nebyla ve škole ani ta dechovka, natož cokoli dalšího. 

 Opravdu věřím, že se letos pustíme do rekonstrukce školy. Vyjít to nemusí brzo, ale 
pokud ano, čeká mě neskutečné množství práce – a se ZUŠKABANDEM bych se udřel. 
Taky už mi není 20. 

 ZUŠKABAND svou historickou úlohu splnil, ve škole fungují jiné kapely a seskupení a ty 
si vedou v této chvíli lépe než ZUŠKABAND, protože už prostě není v mých silách do 
toho dávat tolik energie jako v minulosti. 

o Informujte děti, které jsou od 4. ročníku nahoru, že si musí nějakou kapelu vybrat a řekněte 
jim i o sboru. 

- Časy kapel 
o Pokud možná  

 Pondělí bubínky 
 Úterý rockovka, Chaotics 
 Středa popiny 
 Čtvrtek sbor 
 Pátek Melody 

- Časy Nauk o hudbě 
o Pokud možná stejně či podobně jako vloni 
o Konzultační seminář 

 Jako vždy v úterky od 16 hodin 
 podle klasického klíče: 1. týden v měsíci 1. ročník, 2. týden v měsíci 2. ročník, 3. týden 

v měsíci 3. ročník, 4. týden v měsíci 4. a 5. ročník 
- Do Konzultačního semináře přiděluji děti jenom já, na základě žádosti rodičů a jenom ve 

výjimečných případech!  
- počet žáků 

o V červnu jsme měli totálně plno, teď uvidíme (zvýšené školné, některé děti si to rozmyslí …) 
o Uděláme to jako vždy 

 Do konce druhého týdne v září, tedy do 9. 9. 2022, mi každý nahlásí mailem, že ty děti, 
které má v třídních knihách, skutečně přišly a budou chodit. 

 Pokud se najde někdo, kdo nepřišel, sežeňte ho. A pokud někdo řekne, že nakonec do 
ZUŠ chodit nebude, řekněte to Máše a ona ho v iZUŠ ukončí. 

 Já tím pádem 10. 9.  uvidím, jestli je kapacita skutečně naplněná, nebo ještě můžeme 
někoho přijmout. Dětí ve frontě máme dost. 

 30. 9. uzavřu zahajovací výkaz, podle něhož dostáváme peníze na platy pro rok 2023. 
- Agenda 



4 

 

o Do 31. 8. 2021 každý nahlásí v kanceláři, kdy tu bude, než bude mít hotový rozvrh. 
o Učíme od 1. 9., nikoli od dalšího týdne!!! 
o Rozvrh hodin bude hotový do 9. 9. 
o Do 30. 9. bude mít každý hotový tematický a všechnu agendu plán výuky v iZUŠ.  

 Od 1. 10. je bude Lenka kontrolovat a zdrbe všechny, kteří to nebudou mít. 
 Tematický plán nelze vytvořit opsáním osnov!!! Osnovy jsou něco jiného než plán. 

- Vládou prošla novela zákona o pd pracovnících 
o Garantuje programové prohlášení vlády, že učitelé budou mít 130% průměrného platu v ČR.  
o Zákon ještě musí schválit parlament. 

- Zaznamenal jsem (neoficiálně), že ve veřejné sféře má od září dojít k 10% navýšení mezd. Netýká se 
to ale učitelů. U nás by se to tedy mělo týkat nepedagogických pracovníků. 

- Martina Kohoutková – Instagram dětí? 
o Rozjedeme to. 
o Pošlete Martině Kohoutkovém jména dětí, které navrhujete do redakční rady. 

- pokračování projektu kombinované výuky 
o žádná změna 
o Nezapomeňte zajistit souhlasy rodičů 
o Pak pojedeme podle osvědčeného scénáře 

 Domluvíte výuku na dálku. 
 Vyplníte formulář na našich stránkách. 

- Souhlasy na iZUŠ 
o GDPR 
o Souhlas s KV 

- Povinnost nejméně jednou týdně sledovat školní mail! 
- Kdyby byla distanční výuka 

o Zase pro jistotu zřídím přístupy do O365 – ale až po 30. 9. 2022, kdy se nám ustálí seznam 
našich žáků. 

o Zajistěte, aby to děti i rodiče uměli. 
- Závěrečná zpráva projektu KA229 byla schválená (aspoň doufám! – to by nám měli dát vědět Irové) a 

kontrola proběhla v pořádku. 
o Já vím, že vás to moc nezajímá, ale já mám takovou radost, že to musím někomu říct! 

- Slavnostní zahájení letos bude 
o Jako vždy v 15 hodin 
o Přijdou všichni (i Barča a Adélka?) 
o Vystoupení nějakého děcka? 
o Peterková, Vinohradníková? 

- Všichni ručí za to, že v třídních knihách bude v první hodině poučení o BOZP a seznámení právě s tímto 
školním řádem. 

o Ono to v iZUŠ vyskakuje samo. 
o Školní řád je na našich stránkách v sekci Informace. 

- Rozvrh hodin bude hotový do 9. 9. 
o Každý nahlásí mně (zásadně mailem), že rozvrh je hotový. 

- Martina Kohoutková, Kamila Pánková 
o Informace o proběhlém plenéru 

- Martina Kohoutková 
o Informace o účasti Julie Fidlerové v programu MenArt 

- Výuka seniorů ve Spolku 
o Doufejme, bude. 
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o Požádám o dotaci město. 
- Kolegialita 

o Berme ohled na ostatní a nedávejme si výuku třeba HO v době, kdy mají děti nauku nebo výuku 
jinou. 

- Šablony 
o Termín je do konce září. 
o Zařídil jsem konzultaci s doc. Hynkem Böhmem – 8. 9. 2022 od 9 hodin (zhruba do 10:30), 

online. 
o Hynek Böhm nám připraví na začátek jakýsi přehled, co je možné ze šablon realizovat. 
o Vy se připravte, zbytek času bude konzultace. 

- Projděte si s dětmi osobní údaje v iZUŠ a aktualizujte je. 
- Připomínám - propagace školy v RH 

o Články do RH, FB, do Munipolisu, na naše stránky zásadně přese mě. 
- Uvidíme se v pondělí 29. 8. v 9 hodin na školení portfolia 
- Další porada 

o Kdykoli podle potřeby. 
o Pokud ale potřeba sejít se mimořádně nebude, sejdeme se 12. 10. 2022 v 9:30 


